

Dr. Ursula Redeker
Sprecherin der Geschäftsführung, Roche Diagnostics GmbH

Dr. Ursula Redeker ist Sprecherin der Geschäftsführung der Roche Diagnostics GmbH und Geschäftsführerin der Roche Deutschland Holding GmbH. Nach ihrem Studium der organischen Chemie an der University of California in Santa Barbara und ihrer Promotion in organischer Chemie an der Universität Bonn begann sie ihre Karriere als wissenschaftliche Mitarbeiterin in Deutschland. 1994 kam sie zu Roche und hat in den folgenden Jahren verschiedene globale Führungspositionen in der pharmazeutischen Entwicklung in der Basler Konzernzentrale durchlaufen. Bevor sie 2014 in die Geschäftsführung in Deutschland berufen wurde, leitete sie den Bereich Technical Development Biologics Europe/Technical Operations. Ursula Redeker ist unter anderem Mitglied im Kuratorium Deutsches Krebsforschungszentrum (DKFZ) und seit 2018 Mitglied im Aufsichtsrat der ABB AG.

Dr. Ursula Redeker
Spokesperson of the Executive Board, Roche Diagnostics GmbH

Dr. Ursula Redeker is the spokesperson of the Executive Board of Roche Diagnostics GmbH and Managing Director of Roche Deutschland Holding GmbH. After her studies of Organic Chemistry at the University of California in Santa Barbara and the University of Bonn (PhD), she started her career as a research scientist in Germany. In 1994, she joined Roche. Since then she has been holding various global leading positions in pharmaceutical R&D at the Basel headquarters. Before being appointed member of the Executive Board in Germany in 2014, she was Head of Technical Development Biologics Europe / Technical Operations. Ursula Redeker is also a member of the EIT Health Supervisory Board, a member of the Board of Trustees of the German Cancer Research Center (DKFZ), Chairwoman of the Scientific Advisory Board of the Rhine-Neckar Metropolitan Region and Shareholder Representative on the Supervisory Board of ABB AG.